
Referat FAU onsdag 31. januar 2024 
Representanter til stede på møtet:  

Rektor Kari Skaalvik, Sigrun Houth (1.trinn), Marthe Foyn Bredstrup (3.trinn), Thale Merete 

Kvernes (4.trinn) Hanna Jenny Stark (5.trinn), Thomas Thorsen (6.trinn) og Maja Koppstad 

(7.trinn) 

Fravær: Stine Gustavsen (2.trinn), Truls Frøyland (2.trinn SFO)  

SAKER: 

Sak 1: Rektor informerer 
- Elevrådet hadde temauke for utkledning for hele skolen. Det var positivt både for elever og 

voksne. Rektor var rundt i alle klasserom og opplevde hyggelig stemning.  
- 1. trinn har hatt felles sangsamling for hele skolen.  
- Elevundersøkelsen: En økning i elever som føler seg mobbet på skolen. Det skal tas en 

Spekter- undersøkelse for å analysere hva dette handler om. Elevundersøkelsen viser også 
dalende motivasjon fra 5. – 7- trinn, noe som også gjelder nasjonalt. Skolen arbeider bevisst 
med metodikk som motiverer og som oppleves engasjerende i fagene.  

- Skolen skal for andre året jobbe med «Øya vår». I år er det historie som er tema. Småtrinnet 
og mellomtrinnet har to forskjellige opplegg. Elevene vil være aldersblandet på stasjoner en 
av dagene og uken avsluttes med felles dag ute.  

- De ansatte har jobbet med leksebevissthet. Det er laget «prinsipper» for lekser som skal tas 
opp med elevrådet og i en høringsrunde i klassene. 

Sak 2: Status pumptrack, befaring utsatt til 26.februar. 
Sak 3: Reflekskampanje – Godt i gang, men flere foreldre og elever opplever at det er informert for 
dårlig. Konkurransen skal vare frem til og med uke 7. Rektor sender ut info. 
Sak 4: Mobilskap status – Forsinkelse i hovedleverandør. Sendes omgående når leverandør får dem.  
Sak 5: Lesing – det er noen år siden skolen gjennomførte en større satsing innen lesning. Tanken er at 
det neste skoleår skal tas opp igjen, slik at nye ansatte også settes inn i hvordan man jobber med 
lesing i alle fag, leseglede, og bruk av biblioteket.  
Sak 6: Ting fra trinnene  

- Henvendelse fra et av trinnene undrer seg over at lærer benytter seg av nettsider/apper som 
gir reklame i skolen. Det gjelder, YouTube, Spotyfi ect. Rektor undersøker om dette er noe 
som skjer jevnlig eller om det er en engangshendelse. Lærerene er orientert om regelverket. 
 

 

Neste møte: Onsdag 28.februar kl 18.00 


